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PROTOKO¿ NR 30/0s
z qqyIEDZENIA KqMISJI oSw,qry, KULTURv, zDRowIA I qPIEKI

SPOT.ECZNEJ
ODBYTEGO DNIA 17 MARCA 2OO5 ROKU

Komisja w skladzie wg listy- obecnoSci stanowi4cej zalqcznrk do niniejszego protokolu
rozpoczgla posiedzenie o godz. 1 1tt.
Na posiedzeniu byli równiez obecni: Burmistrz Leszek Kapcia, Prezes Zwi4zku
Nauczycielstwa Polskiego Pani Elzbieta Dorobczyiska, Kierownik Zespolu Obslugi Szkól
iPrzedszkoli Pan Jan Robak oraz Naczelnik Wydzialu OSwiaty, Kultury, Sportu i Promocji
Pan Maciej KoÉmider.

Porz4dek posiedzenia:
l. Informacja z dzialalnoéci podstawowej opieki zdrowotnej na terenie gminy.
2. Profilaktyka zdrowotna w placówkach oSwiatowych.
3. Analiza materialów na sesjq.
4. Sprawy ró2ne.

Ad 3.

Pkt. B.
(lchwala w sprcrw,ie zmiany obwodu szkolnego dla dzieci z klas Iú' tr'l z miejscou,oici: Bru.s,
Goznct i Wygotla.

Naczelnik Maciej Koémider wyjaSnil, 2e w zwiqzku z utworzeniem w Brusie filii
szkoly w Rakowie naleíy utworzyó dla uczniów klas IV - Vi obwód szkoly w Rakowie.
Dotychczas byl obwód w Mnichowie, ale mieszkaúcy byli do tego negaty"wnie ustosunkowani
w wyniku czego anijedno dziecko nie chodzilo do Mnichowa lecz do Mokrska.
Uwag nie zgloszono.
Komisja jednoglo5nie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaty.

Pkf. 9.
{lch,fi'ala w sprcrwie regulaminu udzielania pontocy materialnej o charakterze socjalnym.

Naczelnik Maciej Koémider powiedzial, 2e organ prowadz4cy jest zobowiqzany do
opracowania regulaminu udzielania pomocy socjalnej do dnia 31 marca. Projekt regulaminu
zostal opracowany przez GZOSiP przy pomocy Wydzialu OÉwiaty. Po analizach róznych
projektów i konsultacjach uznaliSmy, 2e ten regulamin jest najbardziej optymalny.

Kierownik GZOSiP Jan Robak powiedzial, 2e na gming spadly niektóre zadnia
z opieki spolecznej. Gminy do 3i marca maj4uchwalió regulaminy przyznawania Swiadczeri
oraz otrzymaó pierwsze transzg érodków na realizacjg. Nastppne érodki bqdq przekazywane
do 10 kazdego miesi4ca; ich wysokoéó bgdzie ustalana za pomoce algorytmu przy
odpowiednich wskaZnikach. CzpSó zadai bgdzie realizowana ze érodków wlasnych.
Kierownik omówil proponowane w regulaminie zasady przyznawania pomocy socjalnej
Uwag nie zgioszono.

Komisja jednogloénie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaty.
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Pkr. 10.
Uchwala w spraw'ie przyjqcia regulaminu wynagradzania naucrycieli zatrudnionych
w szkolach i placówkach oswiatowych prowadzonych przez Gminq Jqdrzejóv, oraz
regulaminu zctssd przyznawania, wyplacania i v'ysokoSci nauczycielskiego dodalktt
mieszkaniowego i dodatku wiejskiego oraz zasad przvznowania pozostalych stuiadczen
n,iqzanych ze stosunkiem prqcy nauczyciela w roku 2005.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, 2e projekt regulaminu zostal opracowany
w uzgodnieniu ze zwiqzkami zawodowymi. Burmistrz omówil projekt regulaminu;
powiedzial, 2e czgió zapisów wynika z obowi4zuj4cych przepisów.

Prezes Zwi4zku Nauczycielstwa Polskiego Elzbieta Dorobczyúska powiedziala, 2e
rozmowy w sprawie regulaminu byly trudne i twarde. Kompromis zostal osi4gnigty, zwrqzk\
ust4pily na rzecz pracowników administracji i obslugi - byt to moralny obowi4zek. Na tle
innych gmin Gmina Jqdrzejów nie jest w czolówce pod wzglgdem wysokoici dodatków dla
nauczycieli, ale nie jest tez na koicu.

Radny Adam Wójcik pogratulowal porozumienia wszystkim stronom bior4cym udzial
w rozmowach.

Radny Andrzej Hatny uwaía, 2e to bardzo dobrze, iz Gmina Jgdrzejów jest poérodku
pod wzglgdem wysokoSci dodatków dla nauczycieli. Na tym polega istota regulaminu, aby
sktadniki dostosowaó do warunków mieiscowvch.

Uwag nie zgloszono.

Kom isj a j ednoglo5 nie pozytywn ie zaopiniowala proj ekt uchwaty.

Radna Janina Szreniawa zapy4.ala. dlaczego nie odbyl sig konkurs na dyrektora szkoly
w Rakowie.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedziaL, ze konkurs nie odbyl sip, poniewa| zgodnie
z przepisami, je2eli drugi konkurs nie odbpdzie sig w ci4gu dwóch tygodni od ogloszonego
wczeéniej nale2y go oglosió na nowo.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e cz5ftala w prasie, ze chlopcy z Jpdrzejowa
maj4 swój zespól i chcieli za darmo wystgpowaó w naszym Domu Kultury, ale im tego nie
umozliwiono, natomiast wystgpujq w Chmielniku.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e Samorz4dowy Dom Kultury ma
osobowoéó prawn4 i odpowiada za swojq dzialalnoió. Burmistrz nie podejrzewa aby sig
zglosili i nie otrzymali zgody.

Naczelnik Wydzialu OÉwiaty powiedzial, 2e do niego nikt sig w tej sprawie nie
zglaszal.

Burmistrz przedstawil studentkg zUkrainy odbywaj4casta2w[Jrzgdzie Miejskim.
Pani Iryna Danylkiv powiedziala, 2e jest studentk4 trzeciego roku na kierunku

zarzqdzanie i marketing. Celem pob¡u w Jgdrzejowie jest nawiqzanie wspólpracy migdzy
Jpdrzejowem i miastem z Ukrainy oraz prezentacja Ukrainy. Po Swigtach taka prezentacja
odbgdzie sig w szkolach. Równiez Jpdrzejów jest prezentowany na Ukrainie. Przygotowuje
foldery w jgzyku ukraiñskim, rosyjskim i angielskim. W planie jest konferencja
z przedsigbiorcami w celu nawi4zania kontaktów handlowych. Dzialania te bgdq pol4czone
w jeden projekt, dzigki któremu byó moze, bgdzie sfinansowana wymianamlodzie2y.

Radna Ewa Ptasznik zaprosila Pani4Iryng Danylkiv do Liceum Ogólnoksztalc4cego.

Przewodniczqcy Komisji o godzinie 1205 oglosil l0 minut przerwy.
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Pkt. I5.
(lchwala w sprawie zmiany Statutu Zarzqdu Bu$nków Mieszkalnych w Jqdrzeiowie.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e zmiany w statucie wynikajq z koniecznoSci
dostosowania go do obowiqzuj4cych przepisów. Punkt 16 i 17 mo2e zostaó uchylony przez
Wojewodg, ale na razie nie ma mo2liwoéci w krótkim czasie przekazaó zarzqdzania
wspólnotami. Bardziej rewolucyjna zmiana jest w $ 9 czyli w schemacie organizacyjnym tej
jednostki. Jest to projekt docelowy a nie do natychmiastowej realizacji.

Kierownik Stanislaw Jach powiedzial,2e taki stan zatrudnienia mo2ebyó za 1 - 1,5
roku. Na dzieh dzisiejszy kierownik proponuje zmniejszenie zatrudnienia z 36 do 29 osób.
Nowy schemat organizacyjny zostanie dorgczony w dniu jutrzejszym w godzinach rannych.
Je2elí chodzi o lokale uZytkowe, to przejecie tego zadania przez lJrzqd Miejski nie da
oszczgdnoéci etatów w ZBM. Zajmowala sig tymi sprawami jedna osoba; z tego tytutu do
zakladu wplywalo brutto 40 000 - 50 000 zl miesigcznie. Teraz ten dochód odejdzie.

Radny Andrzej Hatny zap5rt.al, dlaczego tak póZno pojawiaj4 sig projekty zmian
z analizy rewidentów wynikaj4 powazne wnioski dotycz4ce mipdzy innymi spraw z okresu
tworzenia zalúadu. Czy po kontroli audytora wnioski byly podobne?

Kierownik Stanislaw Jach powiedzial. 2e ZBM zostal utworzony po PGKiM w celu
zarzqdu majqtkiem gminy. To,2e maj4tek przechodziprzez kolejne rpce powoduje,2e np. nie
ma wartoSci pocz4tkowej maj4tku, nie ma naliczonej amortyzacji, nie ma inwentaryzacji, nie
ma dokumentacji inwentaryzacyjnej i wielu innych rzec,zy. Gdyby teraz to zrobió frzeba
wylolyó sporo pienipdzy. Trzeba to zrobió ewolucyjnie wlasnymi silami w jakimS okresie
czasu.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze wyniki kontroli byly dla niego sporym
zaskoczeniem. Nie zdawaliémy sobie spra\My, ze jest tyle wstecznych zalegloSci, które rzutujq
na obecnq kondycjq zakladu. Pierwsza kontrola dokonana przez aud¡ora dotyczyla wlaénie
ZBli4 ze wzglgdu na trudnoSci finansowe. Ostatnia kontrola wykonana przez osoby
z zewnqtrz dala pelny obraz funkcjonowania i wskazala kierunki dzialama zmierzalqce do
poprawy sytuacji zakladu. Wyniki kontroli zostaly omówione na spotkaniu w dniu 4 marca.
W pierwszej kolejnoéci trzeba uporz4dkowaó to, co wymaga uporz4dkowania. Przedstawiony
projekt schematu organizacyjnego jest wizja docelow4. Sprawg lokali uzytkowych musimy
uporz4dkowaó, aby nastQpna kontrola nie zarzucila prowadzenia niewlaéciwej gospodarki.

Radny Andrzej Hatny zapylal, kiedy bylapoprzednia kontrola ZBM
Burmistrz Kapcia odpowiedzial, ze nie bylo kontroli.
Radny Adam Wójcik uwa2a, 2e trzeba uporz4dkowaó to, co wychwycila kontrola.

Jeíeh zmienimy statut, to bior4c pod uwagq zapisy w protokole z kontroli, realizacja bqdzie
trudna. Jezeli pracownicy nie majq przydzielonych zakresów czynnoSci trudno bgdzie ich
zwolnió.

Kierownik Stanislaw Jach powiedzial, 2e wszyscy pracownicy mieli i maj4 zakresy
czynnoéci. Chodzilo o doprecyzowanie.

Radny Adam Wójcik vwa2a, 2e dobrze by bylo, aby w tym zakresie bylo Scisle
wspoldzialanie Burmistrza t Kierownika zakladu. Nie da sig nie robió tego wspólnie.

Wipcej uwag nie zgloszono.

PKr, I I.
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na zastasowanie bonifikaty od pieru,szej oplafy, roczne.j
prry oddaniu w wieczysle u2ytkowqnie nientchomoici komunalne.j.

Uwag nie zgloszono.
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Pkt. 12.
(lchwala w- sprewi€ uchwalenia opirtii o projekcie aglomeracji powyiei 2000 RIAí Gminy
Jqdrzeiów.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, 2e ta uchwala jest potrzebna, aby w przyszloéci
mo2na bylo ubiegaó sip o jakiekolwiek fundusze. Aby mieó powyz€¡2000 RLM trzeba mieó
odpowiedniq iloió ujgó wody, odpowiedniq dlugoSó sieci w przeliczeniu na jednego
mieszkaúca. na danym terenie.

Uwag nie zgloszono.

P k t  . 1 3 .
Llchwala w sprawie uchwalenia ,,Programu ochrony irodowi.ska dla Gminy Jqdrzejóvt ".

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial" ze jest to kolejny etap przystosowania sip do
przepisów. Opracowanie planu zlecono firmie z zewnqtrz, dzigki czemu program jest spójny
z pozostalymi planami i programami. Niektóre zadania zawarte w programie juz se
realizowane np.: zbiórka odpadów.

Radny Adam Wójcik proponuje, aby zorganizowaó zbiórkg odpadów
niebezpiecznych.

Burmistrz Leszek Kapcia obiecal zajqó sip t4 sprawq.

Wipcej uwag nie zgloszono.

Pkr. Il.
Uchwala w sprawie ttchwalenia wieloletniego progrctmu inwestycyjntego na lata 2005 2008.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, ze program inwestycyjny byl opracowany pod
kqtem wniosku zlozonego do ZPORR. Poniewaz wniosek nie przeszedl zachodzi koniecznoéó
przeksztalcenia programu pod k4tem wniosku skierowanego do Funduszu Spójnoéci.

Uwag nie zgloszono.

Pkt. 6.
Sprawozdanie z pracy Burmisfrza miqdzy sesiami.

Radna Janina Szreniawa poprosila o wyjaónienie punktu 25 informacji.
Burmistrz Leszek Kapcia udzielil szczególowych wyjaéniei.

Wigcej uwag nie zgloszono.

Pkt. t6.
{lchwala zmieniajqca (lchwalq Nr XIX 191,01 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 25 marca
2001 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urzqdzeú
Wodociqgowych i Urzqdzeú Kanalizacyjnych Zaklaúr Wodociqgów i Kanalizacji
w.Iqdrzejowie na lala 2001 2006.

Zastgpca Kierownika ZWiK Bo2ena Janus poinformowala,2e projekt uchwaly wynika
z koniecznoéci dostosowania Wieloletniego Planu do zapisów uchwaly budzetowej.

Uwag nie zgloszono.
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Pkr. 17.
Zmianv organizacyjne Zakladu LVodociqgów i Kanalizacji w Jqdrzejowie.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e po posiedzeniach komisji uSciíli kierunek
przeksztalcenia Zakladu w zale2no{ci od opinii komisji. . Spolka prawa handlowego daje
wipksze mozliwoéci do dzialania, gwarantuje lepsze wykorzystanie potencjalu zakladu oraz
mo2liwoSci pozyskiwania Srodków z zewnqtrz - co odci4zyloby gminp w tym wzglgdzie.
Zaloga ZWiK zmienila swoje stanowisko w sprawie przeksztalcenia Zakladu. Usfugi
komunalne id4 w kierunku realizacji w formie spolek prawa handlowego. Zaklad powinien
osi4gaó zyski. Forma spolki nie jest nieodwracalna. Ustalanie taryf nie jest swobodne - jest

ustalane na podstawie kosztów.
Kierownik ZWiK Zbigniew Lato poinformowal, ze w dniu 15 marca odbyto sip

spotkanie z pracownikami, którzy zostali doinformowani. W najbli2szym wydaniu Gazety
Jqdrzejowskiej zostan4 podane argumeniy i uzasadnienia wyjaSniaj4ce dlaczego upieramy sip
przy spólce prawa handlowego. W najbli2szym czasie zostanie wydany biuletyn informacyjny
dla mieszkaúców. Nastgpnie Kierownik Lato przedstawil i omówil uzasadnienie do uchwaly
o zamiarze przeksztalcenia zakladu w spolkg; poinformowal równie|, 2e na konferencji, jaka
odbyla sig w dniu 9 marca poinformowano,i2 do 2015 roku wszyscy muszqbyó podl4czeni
do kanalizacji i musi funkcjonowac oczyszczalnia écieków. Opracowano projekt do Funduszu
Spójnoéci, jednak realizaila bgdzie nie wczeéniej niz w 2007 roku. Dotychczas Zaklad nie
skorzystal ze Srodków unijnych, poniewaz nie ma osobowoéci prawnej. 9 marca na
konferencji w Warszawie byla mowa, iz jest tendencja do konsolidacji firm wodoci4gowych.
Jgdrzejów powinien w przysz\oíci byó jednostkq wiod4ca, do której podl4cz4 sig okoliczne
gminy.

Radny Andrzej Hatny powiedzial, 2e stawia sip Radp w niezrgcznej sytuacji. Czy nie
byloby celowe podjpcie decyzji w kwietniu? Kierownik doinformuje w tym czasie
spoleczeústwo, które jest pelne obaw.

Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e Kierownik mówil, i2 Zak+ad nie mo2e
dzialaé w formie gospodarstwa pomocniczego.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e tego typu zaklady nie mog4 dzialaó w formie
gospodarstwa pomocniczego. Waznie jest, aby Zalúad przeksztalció, ale nte za wszelk4 ceng.
Jezeli ten czas jest potrzebny, to mo2na poczekaó. Jezeli chodzi o funkcjonowanie zaHadów
w formie spólek, to o wszystkim decyduj4ludzie, którzy zanqdzajq. Jedne spólki funkcjonuj4
dobrze - inne lle.

Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e spoleczeistwo jest zainteresowane tym, aby woda
i icieki jak najmniej kosztowaly. Nalezy sobie odpowiedzieó na pytanie, która forma prawna
bgdzie sprzyjaó oszczgdnemu gospodarowaniu: zaklad budzetowy czy spólka. Nie mozna
jednoznacznie powiedzieó,która forma bgdzie lepsza. To zalely od ludzi w tym zakladzie.

Przewodniczqcy Komisji Jan Zipbiúski zwrocll uwagp, ze Gmina Jgdrzejów
niefortunnie sigga po érodki unijne i w tym aspekcie lepsza jest forma spólki.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e lako zalúad budzetowy ZWirK moíe
wykonywaó róLne prace, pod warunkiem,2eUrz4d bgdzie je zlecal

Kierownik Lato przypomnial, 2e na temat przeksztalcenia zakladu mówil od dawna.
RIO w Kielcach wytypowalo zaklad do kontroli, w wyniku której zalecono przeksztalcenie
zakladu w zaklad budzetowy lub spólkg prawa handlowego. Form4 lepsz4 jest spolka.
W Polsce s4 tylko dwa zaklady wodociqgów i kanalizacji dziatajqce w formie gospodarstwa
pomocniczego. Kierownik podkreilil, ze polityka zaHadu musi byó dalekowzroczna i musi
dzialaó element ekonomi czny.

Komisja pnyst4pila do glosowania w sprawie przeksztalcenia zakladu w spólkg z o.o.i
Z a - 3



Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 3

Ad. r.
Ad .2 .

Komisja zapoznala sig z informacjqz dzialalnoSci podstawowej opieki zdrowotnej na
terenie gminy oraz z informacjq o profrlaktyce zdrowotnej w placówkach oéwiatowych /w
zalqczeniu do protokolu/.

Radny Andrzej Hatny poinformowal, ze ZPOZ ma z 2003 roku 1,2 ml zobowiqzaú.
W placówk ach ZPOZ konieczna jest modernizacja, któr4 wymusza rozpo rzqdzenie w sprawie
dostosowania do wymogów LIE. Jest nadzieja, 2e termin realizacji zostanie przedluzony.
Uwag nie zgloszono.

4 d . 4 .
Przewodnicz4cy Komisji Jan Zigbiírski odczytal pismo w sprawie zglaszania

kandydatów do odznaczeh paústwowych z okazji l5*lecia dzialalnoéci samorz4du
terytorialnego.

Ze wzglgdu na to, i2 minfi termin. Komisja nie zglosila zadnego kandydata.
Radny Andrzej Hatny zaproponowal, aby na posiedzenia Komisji zapraszaÓ

Kierownika Samorz4dowego Domu Kultury - Józefa Straszaka.
Przewodnicz4cy Komisj i Jan Zipbiúski zl.oLyl 2y czenia iwi4teczne.

Posiedzenie Komisji zakohczylo sip o godz. 1400.

Pra.tok¡lov'ala
-'1 ' {L /'L tt,.sn Lt ,

7-eresa Borowska
P r z e *- odni c z qcy Kom i sj i O sw i aty,

Kultury, Zdrowia i Opieki. Spolecznei

j¿r :S-/ t r,lct

Jan Zigbiúski


